
Notulen van de ledenvergadering van Begrafenisvereniging De Laatste Eer Bergentheim, gehouden 
op 11-03-2024 in de Aula. 
 
Opening: 
De voorzitter Richard Olthof opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom op deze 
vergadering.  
 
Presentielijst: 
Gerrit Willems is met kennisgeving afwezig. Er zijn 10 leden aanwezig. 
 
Vaststellen agenda: 
Geen extra punten. 
 
Notulen:  
De notulen van de ledenvergadering d.d. 28-03-2023 worden gelezen en akkoord bevonden.  
 
Zaken uit de notulen: 
Geen 
 
Ingekomen stukken en mededelingen: 
Geen 
 
Behandeling agendapunten: 

- Jaarverslag 2023: Het verslag wordt voorgelezen en akkoord bevonden.  
- Financieel jaarverslag 2023: Dit wordt duidelijk uitgelegd middels een presentatie van de 

penningmeester. De gemiddelde leeftijd van de leden gaat omhoog. Dit jaar zijn er weer 
rente inkomsten. Het verslag wordt akkoord bevonden. 

- Verslag kascontrolecommissie: De kascontrole moet nog uitgevoerd worden.  
- Begroting 2024: De begroting is hetzelfde als voorgaande jaren. Wordt akkoord bevonden. 
- Contributie/uitkering: Het voorstel van het bestuur is om de contributie en de uitkering gelijk 

te laten aan 2023.   
Het voorstel wordt unaniem aangenomen. 
De contributies voor 2024: 
€ 38,- voor een persoonlijk lid 
€ 76,- voor een gezinslidmaatschap 
De uitkering wordt voor 2024 (per begrafenis of crematie): 
Uitkering voor een lid vanaf 18 jaar: € 2300,- 
Uitkering voor leden t/m 17 jaar € 1800,- 
Uitkering voor een levenloos geboren baby (prematuur) € 950,- 

- Bestuursverkiezing: 
Hendri Flim is aftredend en herkiesbaar. Hij wordt herkozen voor 4 jaar. 
Marja Veneman is aftredend en niet herkiesbaar. De voorzitter bedankt haar voor haar inzet 
in het bestuur en overhandigt haar een VVV-bon en een bos bloemen. Marja bedankt 
iedereen voor de goede tijd in het bestuur en wenst het bestuur veel succes in de komende 
jaren. 

  



 
- Verbouw aula: 

Het aantal opbaringen in de aula loopt langzaam terug. De aula is niet meer van deze tijd. Het 
bestuur hoopt dat door de aula te vernieuwen, omliggende dorpen meer gebruik gaan 
maken van de aula. De leden geven aan dat ze het belangrijk vinden om een aula in het dorp 
te houden.  
Henry laat de tekeningen zien. De bedoeling is om een nieuwe aula te plaatsen (houtskelet). 
Tijdens de bouw moeten er afspraken gemaakt worden met de Lariks in Hardenberg.  
Er wordt gevraagd of de kavel groot genoeg is voor de uitbreiding, de kavel is groot genoeg. 
Of er wel of niet een raam in de opbaarkamer moet komen, moet nog uitgezocht worden. 
Er is nog geen idee over wanneer de verbouwing klaar is. 
De leden zijn zeer positief over de verbouwplannen. 

 

Rondvraag: 
 
Er wordt gemeld dat de inrit van de begraafplaats vernieuwd wordt en dat de rotonde ook vergroot 
wordt. Door het vele water van de afgelopen tijd zijn sommige graven verzakt. Deze zijn opgevuld 
met zwart zand en worden opnieuw ingezaaid.  
 
Sluiting: 
De voorzitter bedankt een ieder voor de komst, sluit de vergadering en wenst iedereen wel thuis.  


